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Protokoll styrelsemöte 26 november 2A24

Plats: Mlcrosolt Teamsmöte !8.AA * 2A3O

Deltogare: : Björa Barle, Ann'rittCarlssan, Kjell Ertkssoft, Lefinart Hedin, Sergei Liesstai ochJenniia Simesgården

§1 Mötet oPPnas

§Z Kjell Eriksson är sekreterare för mötet'

§f Föregående protokolljusterat och underskrivet och inl*gt på hemsidan.

Arg nr 802472-?525 Säte: Falux

RF§-årenden * aktusll* ämnen

al Aen15 novernber genomförde RFS det första av tre stälHÖrefädarforum' Med på

mötet var juristen Kalte Larsson från SKR som pratade om hur uppdraget ser ut för

§tällföreträdare utifrän nuläge med analys och framtidsspåning- vilka föruäntningar

och utmaningar finns och vågar vi hoppas på en ny lagstiftning? Forumet var öppet fÖr

alla ställföreträdare och finns att följa i efterhand på https:llwvuw.votrt?bq'coml@rfs-

rik§f§rbufidetfrivitligTsg6/§tre-al:{.15 De två kvarvarande forumen ska handla om

stållföreträdaren och bankerna den 27 november. Den 11 december föreläser Jan

Wallgren, jurist och författare till boken "Gode mannens ABC", och §varar på frågor '

bl Fränoch med den 3 december kommer fakturor på medlemsavgiften att skickas ut

från RFS. Den nya medlemsavgiften i vår förening blir entigt beslut på årsmÖtet 400 kr

och ir:nefattar även a nsva rsförsä kringen"

§amverka* med Örfu och andra myndigheter

ä/ Föreningen har stältt ett antal frågor till tvelina Hillerströrn på Ö§ angående arbets-

och granskningstäget. I §itt §vär tar Evelina bl'a' upp:

Efter kritiken från KPMG har stora förändringar i deras verksamhet giO*s'

Under hösten har de gått från datumindelning till att bilda team' Tre team har bildats'

Team 1: Utredning-Rekrytering. Team 2: Samtycke och Team 3: Tillsyn.

Med organisationsförändringen är rnålsättningen att all* årsräkningar sorn har

inkommit tör* tmars skall vara granskade innan sommar§eme§trarna'

Iiden för granskningen av årsräkningarna kan förkortas om ställföre*ädarna lämnar in

korrekt redovisning i Provisum.

ZTyoav årsräkningarna från 2023 gjordes i Provisum. Målsättningen för nästa år är

40%. ölS har en stark önskan om att vi i föreningen hjälps åt och §töttar varandra till

att välja att redovisa i Provisum.

Vi diskuterade hur vi i praktiken kan hjälpa våra medlemmar att redovisa i Provisum.
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§ÄnHÅLtsÅ*Br1A*r Qrg nr BAZ472-2525 Säte: Falun

En idå som kom upp var en studiecirkel ivår regi med stöttning från ötS. Vi beslöt att
ta v*p iddn med öts pa kommande gröggminger den 5 december.
bl På nämnda glöggmingel, som riktar sig till samtliga ställföreträdare i regionen,
deltar från vår styrelse Björn, Jennica, Kjell, Lennart och Sergei. Vi kommer att ha med
css en uppdaterad informationsbroschyr om föreningen.

§6 Verksamhetens inriktning och omfattning
al Vid medlemsmötet den 13 november föreläste Fredrik Skoglund, som är
chefsåklagare vid åklagarmyndigheten i Falun, på ett pedagcgiskt och låttsamt sätt om
bedrägerier på nätet samt om ställföreträdäre söm missbrukat sin ställning. 23
medler*mar deltog,

bl Vi diskuterade medlemsaktiviteter under våren 2025.

# §tudiecirkelför att få fler att använda provisum. se §s ovan.
2/ Vi pla*erar att genomföra vårt årsmöte den 20 mars alternativt den 27 mars.
3l tikaså möte om vad som hänt nred och vad som gäller för framtidsfuilmakter. Vi
hoppas kunna engagera föreläsare och genomföra mötet under april.
4l Möte med frivården beräknas kunna genomföras under våren i första hand.
5/ Vi saknar uppslag till ämne for en medlemsträff i maj. Ssrelsen jabbar vidare med
frågan till kornmande styrelsemöte ijanuari.

7 fkonomi och medlemssituation
a/ Vi är nu 130 betalande medtemmar.
bl vår ekonomi år god. §ergei fortsätter undersöka om vi kan ta del av det regionala
bidraget för färeningar i Dalarna.

§8 Föreningens hemsida och kantaktuppgifter
a1 Hemsidan uppdateras löpande. vi awaktar att göra förändringar av hemsidans
allmänna infotexter tills RF§ har gjort den planerade uppdateringen av RFS-hemsidan.
b/Jennica skriver en information på hemsidan orn att vi kommer att deltaga i öl§
glöggmingel och att det finns möjlighet för medlernmar att ställa frågor til oss.

§9 övrig* trägar
Kiell får i uppdrag att skriva ett julbrev till föreningens medlemmar.
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Qrg nr 8A2472-2525 Siite: Falun

§49 etse m itte n v å re n 2OZ 5
a/ Preliminära datum: 231L,2A12,L213,7514, oeh2U5. ile två första mötena sker
digitalt och formen för övriga möten beslutas vartefter.

Mötet ävsluäde§

Zirda*
Klell E rikss on. Sekretem re
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